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Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har d. 29. juni 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1427 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

Spørgsmål nr. 1427: 

Borgere med sygdommen ALS vil have et hastigt stigende behov for hjælp. I dag skal 

der løbende visiteres til hjælpen, selv om der på forhånd kan forventes at opstå et øget 

behov for hjælp. For at spare de gentagne ansøgninger, som er opslidende for borge-

ren, men også koster administrative ressourcer, kunne der indføres en form for pakke-

løsning, hvor der på én gang visiteres til hjælp, men således at omfanget af hjælp først 

øges gradvist i takt med borgerens behov. Der ønskes en vurdering af dette forslag, 

herunder hvilke omkostninger og administrative besparelser det vil være forbundet 

med. 

Svar: 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den sædvanlige frist. Der 

vil blive oversendt et endeligt svar hurtigst muligt. 
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